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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Jozef De Coninck - Voorzitter  

• Louis De Langhe   

• Rita Dierickx   

• Paul Jacobs   

• Laura Moens   

• Roselien Vanderhasselt   

Klik of tik om tekst in te voeren. 

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

Klik of tik om tekst in te voeren. 

Verontschuldigd 

• Wim Aelbrecht   

• Steff De Coster   

• Linda Van Damme   

• Evelien Beeckman - Schepen   

• Geert Van Malderen 

 

Agenda 

• Voorstel van Wim: drankstand op de jaarmarkt (25 juni) 

• Dag van de landbouw: 15 september 

    •          Documenten van de gemeente – bespreking 

                         -Evaluatie LTR 

                         -Vragen gesteld tijdens de dag van erosiebestrijding 

 

Verslag vergadering Land- en tuinbouwraad 

 

Datum: woensdag 19 juni 2024 
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•  

     • Mededelingen en verslagen door de afgevaardigden naar andere gemeentelijke adviesraden: 

         - Milieuraad (Jef) 

         - Gecoro (Rita) 

     • Feestvergadering 16 juni – evaluatie 

    • Schrijven van Pieter Van den Broeck 

    • Variapunten: je eigen inbreng, opmerkingen, suggesties…. 

 

 

 

 

Agendapunt: Voorstel van Wim: drankstand op de jaarmarkt (25 juni)  

Wim Aelbrecht stelt voor om op de jaarmarkt met de Landbouwraad een drankstand te verzorgen aan het 
Hof ten Hemelrijk, in de nabijheid van het vee en de paarden. Hij vraagt de leden om hun mening. Het 
idee is vrij positief onthaald. De opbrengst zal worden geschonken aan het Sociaal Huis. 
Op 12 juni is er een eerste bijeenkomst geweest om de praktische zaken af te spreken. Op 24 juni wordt 
de stand opgesteld en op 25 juni zullen de leden volgens een beurtrol de vee- en paardenhouders, de 
juryleden en het gemeentepersoneel voorzien van drank en een broodje. 

 

Agendapunt: Dag van de landbouw: 15 september  

Vrij onverwacht kregen we de melding dat er dit jaar toch nog een ‘Dag van de Landbouw’ opendeur zou 
plaats vinden op het Fruitteeltbedrijf van de familie Vermeir in Nijverseel. We zullen samen met de 
Landelijke Gilde meewerken aan de organisatie. Tijdens deze vergadering hebben we het draaiboek eens 
overlopen en zullen de eerste dringende stappen, o.a. reservatie van allerhande materiaal, genomen 
worden. Op een volgende vergadering zullen de bedrijfsleiders en iemand van Boerenbond uitgenodigd 
worden voor de verdere concrete uitwerking van de plannen. 
 
 

Agendapunt: Documenten van de gemeente – bespreking                                                                                                    
-Evaluatie LTR                                                                                                                                                             
-Vragen gesteld tijdens de dag van erosiebestrijding  

-Evaluatie LTR 
 Conclusie van de leden: de landbouwraad komt wat betreft de werking goed voor de dag.  
 
Er werd ons gevraagd om suggesties toe te voegen naar de toekomst toe. 
1. De verhouding man/vrouw, 2/1, zit ons nog altijd dwars.  We pleiten ervoor om de raad samen te 

stellen met gemotiveerde mensen, die op een of andere manier een connectie hebben met land-of 
tuinbouw, om het even of het over mannen of vrouwen gaat. 
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2. De goede werking van een raad wordt ook grotendeels bepaald door de aanpak van de gemeente zelf. 
Het aanstellen van een contact-ambtenaar en de trouwe aanwezigheid van de betrokken schepen op 
de vergaderingen wordt door de leden positief ervaren. Het resultaat blijkt ook uit de evaluatie. 

3. We hebben ook twijfels over het publiceren van onze verslagen via de gemeentelijke website. Er 
worden soms nogal gevoelige en landbouw specifieke onderwerpen besproken, die beter niet aan het 
grote publiek openbaar worden gemaakt. Misverstanden en verkeerde interpretaties dient men te 
vermijden. (Cfr de zaak Pieter Van den Broeck waar we momenteel mee verveeld zitten) 

 
- Vragen gesteld tijdens de dag van erosiebestrijding. 

 
Voor de meeste vragen heeft de dienst omgeving zelf een antwoord geformuleerd. Enkel de coördinaten 
voor het perceel Emmerechts in Kravaal moeten nog worden opgezocht. 
 

 
 
 

 

Agendapunt: • Feestvergadering 16 juni – evaluatie 

Goed, gezellig, lekker….enkel wat weinig volk. 

 

Agendapunt: Schrijven van Pieter Van den Broeck 

De Landbouwraad kreeg nogmaals enkele mails van Pieter Van den Broeck om zijn probleem met de 
losweg aan het kruispunt Neerveldstraat/Kappelleweg/Merelweg aan te kaarten. Hij bezorgde ons ook 
enkele filmpjes waarin hij aantoont dat een tractor met kar de weg niet kan inrijden. 
 
Aanvankelijk vroeg hij ons om zijn vraag tot het terugsnoeien van de gemeentelijke haag te ondersteunen. 
De raad had er geen probleem mee en heeft in de vergadering van 28 februari advies uitgebracht om de 
haag af te schuinen aan de hoeken. Nu, enkele maanden later, stellen we vast dat er eigenlijk een private 
conflictsituatie bestaat tussen 2 partijen, nl. PVdB en de gemeente. Het is niet onze bevoegdheid om 
hierover te oordelen en dus hebben we besloten ons van de zaak te distantiëren. 
 

 

 

Agendapunt: Mededelingen en verslagen van afgevaardigden naar andere 
adviesraden. 

Er is geen nieuws van de Gecoro en de Milieuraad. 
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Verslag: Rita Dierickx 
 
 

Datum volgende vergadering: Later te bepalen 

 


